
THE DEPARTMENT OF JUSTICE ACT
(C.C.S.M. c. J35)

**Government-Funded Legal Representation
Regulation, amendment**

Regulation 86/2021
Registered October 5, 2021

Manitoba Regulation 153/2014 amended

1 The *Government-Funded Legal Representation Regulation, Manitoba Regulation 153/2014*, is amended by this regulation.

2 Subsection 3(1) is amended by **striking out** "established under the *Legal Aid Regulation, Manitoba Regulation 225/91*" **and substituting** "established by the management council of Legal Aid Manitoba under section 6.1 of *The Legal Aid Manitoba Act*".

Coming into force

3 This regulation comes into force on the same day that *The Legal Aid Manitoba Amendment Act, S.M. 2021, c. 8*, comes into force.

LOI SUR LE MINISTÈRE DE LA JUSTICE
(c. J35 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la
représentation par avocat payé sur les fonds
publics**

Règlement 86/2021
Date d'enregistrement : le 5 octobre 2021

Modification du R.M. 153/2014

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur la représentation par avocat payé sur les fonds publics, R.M. 153/2014*.

2 Le paragraphe 3(1) est modifié par **substitution**, à « prévu au *Règlement de l'aide juridique, R.M. 225/91*, », **de** « établi par le conseil de gestion de la Société d'aide juridique du Manitoba en vertu de l'article 6.1 de la *Loi sur la Société d'aide juridique du Manitoba* ».

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement entre en vigueur en même temps que la *Loi modifiant la Loi sur la Société d'aide juridique du Manitoba, c. 8 des L.M. 2021*.